
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 21. února 2023  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, doc. Kubička, dr. Bindzar,  doc. Šimáček, doc. 

Pohořelý, prof. Bartáček, prof. Kubal, prof. Kočí, Ing. Šritrová, doc. Sýkora, dr. 

Váchová 

Omluveni:  dr. Šmejkalová 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Budou se podávat nominace na cenu Neuron. Případné návrhy k rukám pana děkana. 

 Za VŠCHT bude navržen na státní vyznamenání prof. Pašek.  

 Blíží se konec funkčního období Etické komise VŠCHT. Za FTOP doporučuje pan děkan, aby 

byl nadále členem komise doc. Jelínek.  

 24. 2.  bude přednesena „zpráva o stavu Unie“. Přenos bude online od 14. hodin. 

 Nástroje umělé inteligence – možnost volného využití software. Pro školu přišla nabídka od 

společnosti Prague AI, možnost školení.   

 Škola doporučuje minimalizovat přijímání studentů z „problematických zemí“. 

 

Pror. Jahoda 

 Při problémech s rozvrhem či pedagogickými věcmi se neobracet přímo na Ing. Kubovou, 

nejprve nahlásit tajemníkovi ústavu, poté proděkanovi pro pedagogiku.  

 Proběhne setkání tajemníků ústavů a pracovnic děkanátů s pedagogickým oddělením. 

 

Pror. Vojtěch - omluven 

 Byly vyhlášeny nové výzvy GAČR a TAČR. 

 Budou zahájeny nákupy v rámci OP JAK.  

 Mimořádné zasedání RVH proběhne 11. 4. 2023. Za FTOP se zúčastní doc. Hlinčík.  

 Úpravy Fondu Dagmar Procházkové. Mělo by jít o excelentní grant. Navýšení o 2 mil, 

prodloužení trvání na 3 roky. Spoluúčast z fakulty bude 0,6. Výsledkem by mělo být podání 

ERC grantu či GAČR junior star.  

 VŠCHT byla úspěšná v grantech Marie Sklodowská-Curie Actions. 

 

Pror. Pospíšil 

 Proběhlo první kolo soutěže na Vítězném náměstí.  

 Cesnet – uvolňování budovy B. Diskuze na fakultě o tom, zda tam mít posluchárnu pouze pro 

účely FTOP či pracovny.  

 

Pror. Rumlová - omluvena 

 

Kvestorka - omluvena 

 

Senát 

 Proběhla ustavující schůze senátu, předsednictvo zůstává stejné.  

 

Ing. Brůhová – personální oddělení 

 Připravuje se nový výnos Plánování osobních nákladů z projektů.  

 

 

 



 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 14. 3. 2023 

 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 RVH – dva naše nové programy prošly bez problémů, proběhla diskuze o názvu „Udržitelná 

mobilita“. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Škola vydá prohlášení o nevhodném chování na VŠ. Škola zřídí do budoucna funkci 

ombudsmana.  

 Studijní programy v Litvínově, běží přijímací řízení, BP pro budoucí absolventy se mohou řešit 

napříč celou VŠCHT. 

 Byl otevřený E-learning pro celou VŠCHT. 

 V SIS musí být všechna data k předmětům aktuální, výkony se budou generovat ze SISu. 

K tomuto tématu je zhruba na polovinu března naplánována schůzka pedagogického odd. 

s tajemníky. 

 V pedagogických záležitostech by vyučující měli komunikovat primárně s tajemníky ústavů, 

nikoliv přímo s pedagogickým oddělením. Studenti se pak mají obracet na děkanát. 

 Byl vysoutěžený nový eDoktorand. 

 Předměty pro Erasmus. Fakulty dostaly za úkol vytipovat problematické předměty (s vysokými 

nároky na studenty a malou úspěšností), z hlediska FTOP by neměl být problém. 

 Školní předměty jsou v řadě případů kreditově podhodnocené. Do budoucna bude třeba revize. 

 31. 5. proběhnou přijímací zkoušky z českého jazyka pro cizince. Za FTOP navrhuje dr. 

Bindzar do komisí  dr. Kroufka a doc. Sýkoru.  

 Dodání témat středoškolských praxí proběhlo v termínu. Dr. Bindzar všem děkuje. 

 Letní škola. Přednášky doc. Kubičky a dr. Punčochářové.  

 Přestup mezi fakultami je možný jedině přes novou přihlášku do studia.  

 Termíny SZZ magisterského studia musí proběhnout mezi 1. – 9. 6. 2023. Data konání SZZ 

jednotlivých ústavů zaslat do úterý 28. 2. Šárce Dintarové a dr. Bindzarovi v kopii.  

 Termíny SZZ bakalářského studia budou 21. a 22. 6. Studenti se do konce dubna musí závazně 

přihlásit,  zda půjdou na první nebo druhý termín. Poté dá  počty vědět na ústavy Š. Dintarová. 

Dr. Bindzar žádá o informování o těchto termínech všem zúčastněným (možným členům 

komisí). 

 Exkurze studentů x praxe studentů. Praxe studentů nelze realizovat na ústavu, kam student patří. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Publikování v OpenAccess. Bude plně placeno, pokud budou domácí tvůrci, pokud cizí bude 

placeno poměrově. Tam, kde je možno jako první využít token.  

 Sebehodnotící zprávy garantů DSP. Pan proděkan prosí o dodržení termínu do 30. 4. 2023. 

Zprávy bude vyplňovat prof. Jeníček, prof. Pospíšil a prof. Bartáček za poslední dva roky. 

 Akreditace habilitačních a jmenovacích řízení. Současná akreditace končí v listopadu 2023 

(CHTOŽP) a červenci 2024 (Chemické a energetické zpracování paliv). Nová akreditace je 

připravena pro hlasování Vědeckou radou FTOP per rollam.  

 IGA – zasedala fakultní grantová komise, bylo podáno 39 projektů, 30 projektů bylo schváleno. 

Rozděleno bude přes 5 mil Kč.  

 Reciprocita výuky studentů doktorského studia. Studenti si musí platit za zkoušku na MFF UK. 

Je v řešení, případné problémy nahlásit doc. Hlinčíkovi. 



 Řeší se převod studentů končících akreditací doktorských studijních programů. Studenti by si 

měli zažádat o převod do nových programů. 

 OP JAK. Nákup přístrojů bude vyřizovat Oddělení veřejných zakázek VŠCHT.  

 

 

 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, Dr. Šmejkalová 

 Plánuje se seminář BIS. Pokud by měl někdo zájem,  ozvat se doc. Kubičkovi.  

 Výroční zpráva VŠCHT, doc. Kubička se obrátí na vedoucí ústavů s aktualizací. 

 Proběhla schůzka se zástupci firmy Procter and Gamble. Možnost spolupráce na závěrečných 

pracích, praxích a stáže. 

 Běží výjezdy našich studentů na střední školy. Pokud by měl někdo ze studentů zájem o 

propagaci fakulty, spojit se s Ing. Gajdošem.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 217 (dr. Bindzar) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Rozvrhy? Nejprve vyučující kontaktuje tajemníka ústavu a ten dr. Bindzara. 

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Jak to bude s rozvrhem pro nové studenty nového magisterského studijního programu? Prof. 

Kočí prosí dr. Bindzara, aby se pak na tvorbu rozvrhu spojil s Ing. Milnerovou (tajemník Ú241). 

 

Senát (dr. Váchová) 

 Byly projednány záměry akreditací habilitačního a profesorského řízení a bez připomínek byly 

doporučeny k projednání Vědeckou radou fakulty. 

 Nevhodné chování – student se může také obrátit na svého studentského senátora. 

 

Doc. Sýkora  

 

Ing. Šritrová 

 Jsou známy termíny promocí - 27. 6. 2023 15.00 FTOP.  

 17. 4. 2023 proběhne anglická konference studentů doktorských studijních programů.  

 

 

Různé 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 14. 3. 2023 ve 14.00 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


